
Indfødsretsudvalget

Til: Integrationsministeren

Dato: 20. juni 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 107
Ministeren bedes oplyse – for hvert år siden ophævelsen af erklæringsmulig-
heden – hvor mange personer, der er født statsløse i Danmark, og som har
fået dansk indfødsret ved naturalisation efter kravene i et cirkulære, selv om
de i henhold til børnekonventionen og FN konventionen om begrænsning af
statsløshed burde være blevet vurderet efter andre (mildere) krav. Desuden
bedes det anført, om de pågældende tidligere har søgt og fået afslag, og
hvornår første ansøgning er indgivet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hanne Agersnap (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hanne.Agersnap@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Tom Behnke
formand
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